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Betreft: Verslag ALV d.d. 8 december 2023 

Afmeldingen: 

Zef en Loek Rutten (en ouders), Jo Lemmens, Jochem Bezemers, Frans Hennen, Ricardo 
Niewitecki, Davy Marx, Walt Vek, Arno Benneker, Lei Ritzen, Arno Bastin, René Cobben en 
Pieter Janssen (13). 

Aanwezig: 

Sem Cox, Victor Diederen, Gerard Schouten, Thijs Janssen, Björn Hendrikx, Chris van Rhenen, 
Jan Kerkhof, Hanny Niewitecki, Benny Salemink, Henk Kevers, Raymond Bouwmans, Bas 
Decker, Benny Vaessen, Fred Palmen, Zef Finger, Roger Bor, Noël vanWeersch, Jur Cox, 
Banchia Palmen, Maartje Gorissen, Merel Vaessen, Coen Cremers, Jos Bosch, Aileen Kikken, 
Geert Meens, Sven Thijssen, Lynn Cox, Tess Cox, Bart Kerkhof, Bouke Mennnens, Sven 
Reuling, Mike Boesten, Luuk Verhooren, Lennard Hermans, Robert Wijnen, Merijn de Haan, 
Sil Kevers, Fabian Out en Niels Stefelmans (later vanaf punt 7), (39). 

 

1. Opening en mededelingen  

Sem opent de vergadering met de mededeling dat René Cobben ziek afgemeld is. We 
hebben vandaag afgestemd als bestuur hoe we de jaarvergadering nu aanvliegen, 
afgesproken is dat Sem zal optreden als dagvoorzitter; en Björn de formele punten op 
financieel gebied zal behandelen.   

Hij geeft aan dat we een snelle vergadering verwachten, derhalve is er géén pauze voorzien; 
na de vergadering worden er 2 rondjes van de club gegeven. Gevraagd wordt om vragen die 
niet direct op een besproken onderwerp betrekking hebben, te bewaren tot de rondvraag 
aan het eind van de vergadering. 

Tot slot bij dit agendapunt staan we stil bij het overlijden van oud-penningmeester Wiel 
Nieling (zaterdag de crematie) en in april dit jaar het overlijden van erelid Jo Packbier. 

 

2. Bestuursstructuur   

Sem licht de huidige bestuursstructuur met de 7 bestuursleden (waarvan helaas nog steeds 
één vacant is) toe. In de powerpoint-presentatie staan ook de nieuwe commissieleden die 
medio 2023 aan de slag zijn gegaan benoemd. Zie verder de structuurpagina op de website: 
www.woanderforest.nl.  

  



 

3. Financieel jaarverslag 

Gerard licht met behulp van een 4-tal sheets de cijfers van het afgelopen seizoen toe; tevens 
is hierin de trend ten opzicht van de laatste twee voorgaande seizoenen te zien. 

Door twee positieve elementen (overschot van huurpenningen voorgaande jaren, die na het 
vaststellen van de nieuwe huurovereenkomst zijn afgerekend en een financiële bijdrage ten 
gevolge van het opheffen van de stichting vrienden van RKDFC) is ondanks het verlies wat in 
de gewone exploitatie van de club is geleden, het saldo gegroeid (+ 2K). 

 

4. Verslag van de kascommissie  

Jan Kerkhof brengt namens de kascommissie, bestaand uit Bart Kerkhof, Niels Stefelmans en 
Jan zelf, verslag uit. Enkele aandachtspunten: 

- Sponsorcijfers zijn stijgend, nog meer mogelijk als we hier meer leden bij betrekken. 
- Kantine inkomsten lopen tegen de BTW-grens (68.000 euro); wat als we hier doorheen 

schieten? 
- Teambuildingactiviteiten hebben dit jaar meer geld gekost. Gevolg van de precaire 

situatie waar het eerste in heeft verkeerd en het kampioenschap bij de dames. 
- Energie verbruik moet beheersbaar worden. Hier gaan we zelf als club in  investeren en 

de regeling laten aanpassen. 

Tot slot geeft Jan aan dat de penningmeester Gerard de administratie keurig op orde heeft. 
De kascommissie stelt daarom voor aan de vergadering om penningmeester en bestuur 
decharge te verlenen voor de financiële huishouding. 

 

5. Vaststelling van de financiële cijfers  

Björn vraagt aan de vergadering of dit advies van de Kascommissie akkoord is? De aanwezige 
leden stemmen hier unaniem mee in. Bij deze zijn de cijfers definitief vastgesteld. 

 

6. Verkiezing nieuwe kascommissie 

Omdat Jan Kerkhof na drie jaar stopt als lid van de kascommissie, dient er een nieuw lid te 
worden gevonden. Henk Kevers meldt zich aan en wordt door de vergadering benoemd. 

 

7. Jeugdzaken 

De jeugdafdeling heeft na de winter 9 jeugdteams met ongeveer ± 120 spelende jeugdleden. 
Hiervoor zijn 24 Trainers/Leiders actief. Daarnaast fungeren Björn Hendrikx, Roger Bor, Jos 
Bosch en Bernard Weijenberg samen met de hoofdtrainer, als Jeugdkader. Dit wordt qua 
wedstrijdsecretariaat ondersteund door Frank Jeurissen. 



Een van de speerpunten naar aanleiding van de ALV in januari is het Jeugdbeleidsplan. 
Hiervoor dient het oude plan, opgesteld door de DMJ16, vertaald te worden in een praktisch 
handboek voor ouders, leiders en kaderleden. 

Enkele successen die afgelopen periode zijn gerealiseerd bij de jeugdafdeling: 

- Jeugd AC: diverse nieuwe activiteiten en de vaste activiteiten vormgegeven. 
- Kantine bezetting: nu twee vrijwilligers voor de zaterdag gevonden. 
- Keeperstraining: de oudere jeugd (Niels en Mika) traint de jongere keepers! 
- Pupil van de week is sinds een maand weer actief! 
- Winterzaalcompetitie en training deze winterperiode voor de JO8 en JO-10 (3 teams). 
- Openstaande vacatures: vacature voor jeugdbeleider en Jeugdcoördinator. 
 
Chris vraag, gelet op het ‘gat’ tussen de teams van de oudere jeugd, of we niet opzoek 
moeten naar samenwerkingspartners (Schinveld, Amstenrade, Oirsbeek)? We hebben echter 
een goed functionerend JO-17, waar ook de enkele spelers van 15 jaar goed op hun plek zijn. 
De JO-14 is ook goed zelfstandig te houden, een klein knelpunt kan de huidige JO-12 worden, 
als zij volgend seizoen op het grote veld moeten gaan spelen (15 spelers nu). Derhalve is 
actief zoeken naar een samenwerkingspartner niet aan de orde. 
 
 

8. Terugblik 2023 en planning 2024  

Sem begint met een terugblik op hetgeen is bereikt sinds de ALV in januari dit jaar: 

- Huurovereenkomst: Door het bestuur is gekozen om de verstandhouding met de 
gemeente goed te houden. Derhalve is het aangeboden geharmoniseerde huurcontract 
getekend. 

- Sportieve ontwikkelingen: 
o Prestaties tot heden van het eerste elftal t.o.v. seizoen 22/23 
o Prestaties tot heden van het derde elftal t.o.v. seizoen 22/23 
o Kampioenschap en prestaties 4e klasse van de dames 
o Kampioenschap J017 en prestaties / bezetting jeugdteams 

- Nieuwe succesvolle activiteiten: 
o carnavals cantus  
o Benidorm Bingo 
o Toeptoernooitjes 

- Introductie wisseltap 
- Succesvolle nieuwe actie vriendenloterij 

 
En dan de vooruitblik op het nieuwe jaar: 
- Nieuwe (kunstgras) veld: Gemeente heeft de uitgaven die eerder pas voor 2026 waren 

begroot, naar voren gehaald. In de gemeentelijke begroting voor 2024 is het vervangen 
van ons veld nu in 2024 opgenomen! 

- De samenwerking met andere verenigingen in Merkelbeek is gestart; dit zal ook een 
vervolg krijgen, en zich niet alleen tot Merkelbeek beperken. 



- Het traject met het “Huis van de Sport” op het gebied van professionalisering van onze 
vereniging krijgt in 2024 een vervolg. 

- Speerpunt voor Thijs wordt het vrijwilligersbeleid. 
- Ter verbetering van onze grootste kostenpost in 2022 zullen er een aantal duurzaam-

heidsmaatregelen worden genomen: 
o Verbeteren van de gebouwschil (spouwisolatie, HR++glas waar dit nog niet zit, 

plafondisolatie in kantine en keuken) 
o Regeling van CV beheersbaar krijgen 
o Barkoeling vernieuwen 
o Zonnepanelen leggen om duurzame stroom op te wekken, nu, nu salderings-

regeling nog van toepassing is 
Over dit laatste punt is de vergadering het eens; Geert Meens geeft aan dat diverse mensen 
in de vereniging, waaronder Sven Thijssen kennis van zaken / relaties met goede bedrijven 
hebben. Victor zal op korte termijn met Sven hierover schakelen! 
Punt van aandacht bij deze maatregelen is, dat we investeren in een gebouw, wat we slechts 
huren; met de gemeente volgt hierover derhalve op korte termijn overleg. Wel is het zo dat 
wij 30%-40% van de investeringen vanuit het rijk gesubsidieerd kunnen krijgen (BOSA-
regeling), een subsidie die de gemeente niet krijgt… 
 
 

9. Rondvraag 

Chris vraagt naar de status van de VOG’s?  Deze zullen ingebed worden in het vrijwilligers-
beleid. 

Bart deelt mede dat de Zeemcup 2024 voor 15 juni is gepland. Hij geeft aan dat door verloop 
extra mensen om voor te bereiden welkom zijn, en ook extra handen op de dag zelf 
wenselijk zijn… 

Coen vraagt of het mogelijk is om dinsdag de kantine na de training een uurtje open te 
houden; wellicht dat leden op toerbeurt dienst kunnen hebben. En zeker als er ook nog 
inhaalwedstrijden zijn gepland door de week, dan is het wenselijk, zeker in deze tijd van het 
jaar om de supporters iets warms aan te kunnen bieden. Sem antwoord, dat bij wedstrijden 
sowieso wordt gestreefd om de kantine open te houden; dinsdag was de kantine gesloten, 
omdat er ook al woensdag een inhaalwedstrijd was, en hier prioriteit aan is gegeven. 

Henk brengt de complimenten over, voor de actieve rol die de dames vervullen in de club, 
niet alleen qua actief voetbal, maar ook als deelnemers bij de diverse commissies. 

Tot slot bedankt Henk ook Sem, die het voortreffelijk heeft gedaan als dagvoorzitter van 
deze jaarvergadering. Hierop volgt applaus van de aanwezigen. 

 

10. Sluiting 

Sem sluit onder dankzegging voor de vruchtbare vergadering, deze ALV na 1 uur en 
10 minuten. 


